

立式阀门试验台

产品名称	立式阀门试验台
公司名称	浙江优机机械科技有限公司
价格	60000.00/台
规格参数	品牌:优机 型号:JLT
公司地址	温州市永嘉县瓯北镇东欧街道和一工业区礁头路 方圆机床旁边
联系电话	577-67996911 15858723377

产品详情

JLT型立式阀门液压测试台是我公司为解决广大使用单位对阀门测试台的多类型选择使用需要，按照国家GB / T1 3927 — 2008《通用阀门的压力试验》和ZBJ6006 — 90《阀门的试验与检测》标准要求，设计研发的立式液压阀门试验机拥有自主知识产权，国家专利号：ZL2014 2 0224017.0。本测试台技术先进、功能完善、结构灵巧、实用方便，适应各类高、中低压阀门及丝扣阀的密封强度等性能的试验。

JLT型立式液压阀门测试台，测试时将被试阀门一端法兰放在该机的工作台密封盘上，由上边的顶压油缸压紧阀门法兰的另一端进行阀门强度试验。下方主盘上采用以阀门法兰端面作定位密封，由该机的活动反爪夹紧阀门法兰背面进行密封试验，对被测试阀门无附加影响测试结果的外力，符合国家标准规定的阀门测试要求。

[Zhejiang YOUJI Machinery Technology Co.,Ltd.](http://www.youjimechanical.com)

[valve test bench](#)

JLT type vertical hydraulic [valve testing](#) bench is my company in order to solve the majority of the use of units of valve test and many types of choice to use, in accordance with national GB / T1 3927 - 2008 "universal valve pressure test" and ZBJ6006 - 90 "valve testing and inspection" standard requirements, design and development of vertical hydraulic valve testing machine with independent intellectual property rights and national patent number: ZL2014 2 0224017.0. The test table is technically advanced, perfect function, smart structure, convenient and practical. To adapt to all kinds of high, in the low-pressure valves and threaded valve seal strength and other performance of the test.

JLT vertical type hydraulic valve test bench, the test will be tested at one end of the valve flange on the machine's

working table, by the top of the pressure cylinder pressure valve flange of the other end of the valve strength test. Under the main disk using the valve flange end for positioning and sealing, by the activities of the anti clamping jaw valve flange back of seal test, no additional influence on the testing result of external force on the tested valve, can meet the requirement of the national standard of the test valve.

www.valvetests.com www.cntyv.com